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Κύριο
Ανδρέα Παπανδρέου 
Πρόεδρο της Κυβέρνησης

Το πρόβλημα που δημιουργήθηκε με την άρνηση του Σ.τ.Ε. να συμφω
νήσει στις αλλαγές των Π.Δ. για την Κοινωνικοποίηση (ΔΕΗ, ΟΤΕ,
ΟΣΕ, ΕΛΤΑ, ΕΥΔΑΠ, ΟΛΠ, ΟΛΘ, ΟΑΘ και ΟΥΘ) φαίνεται πως μπορεί να 
ζεπεραστεί ως εζής:

Τα Π.Δ. για ΔΕΗ, ΟΤΕ, ΟΣΕ και ΕΛΤΑ να παραμείνουν ως είχαν, οπό
τε συνεχίζουν να ισχύουν.

Τα σχέδια Π.Δ. για ΕΥΔΑΠ, ΟΛΠ, ΟΛΘ, ΟΑΘ και ΟΥΘ να επανέλθουν 
στη μορφή που είχαν το περασμένο Οκτώβριο που έτυχαν της έγκρισης 
του Σ.τ.Ε., και να προωθηθούν αμέσως στο Πρόεδρο της Δημοκρατίας.

Σημειώνω ότι μετά από πάροδο εύλογου χρόνου θα μπορούσαν να συγκλη
θούν οι Γνωμοδοτικές Επιτροπές για αναθεώρηση του όλου θέματος 
των Κοινωνικοποιήσεων.

Με εκτίμηση

Γ ι ά ν ν ο ς  Π α π α ν τ ω ν ί ο υ



ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΑΣ
Γ Ε Ν Ι Κ Η  Γ Ρ Α Μ Μ Α Τ Ε Ι Α  Δ Η Μ Ο Σ Ι Ω Ν  
Ε Π Ι Χ Ε Ι Ρ Η Σ Ε Ω Ν  & Ο Ρ Γ Α Ν Ι Σ Μ Ω Ν

Εξαιρετικά Επείγον
Γ Ε Ν Ι Κ Ο Σ  Γ Ρ Α Μ Μ Α Τ Ε Α Σ

Για τον Υπουργό και τον Υφυπουργό 
Εθνικής Οικονομίας

Αθήνα 17 Ιουνίου 1987

Το αδιέξοδο *που έχει δημιουργηθεί με την αρνητική στάση του
Σ.Τ.Ε. στα Π.Δ. για την Κοινωνικοποίηση φαίνεται πως έχει 
μόνο μία διέξοδο. Να ξεχάσουμε τις αλλαγές που επιχειρήθηκαν 
στα 9 Π.Δ. και να επιστρέφουμε στη κατάσταση που υπήρχε τον

. Δηλαδή:
ΟΣΕ και ΕΛΤΑ να παραμείνουν ως είχαν.

.Π, ΟΛΘ, ΟΥΘ και ΟΑΘ να προωθηθούν στο Πρό- 
ίας με την έγκριση που είχαν από το Σ.Τ.Ε. 
ιβριο. Αυτό το θέμα να διερευνηθεί προσεκτικά

η να ανακοινωθεί από τον Υφυπουργό κ.Παπα-
σύσκεφη Γ.Δ. των 9 ΔΕΚΟ και Προεδρείων ΑΣΚΕ

Η απόφαση αυτή πρέπει να ληφθεί αμέσως γιατί χάνεται πολύτιμος

πό νομική άποφη μήπως παρουσιαστεί κανένα ζήτημα.

στους δημοσιογράφους.

χρόνος.

Με εκτίμηση

Δ η μ ή τ ρ η ς  Π α π ο ύ λ ι α ς
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ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΑΣ

Εξαιρετικά Επείγον
Γ Ε Ν Ι Κ Ο Σ  Γ Ρ Α Μ Μ Α Τ Ε Α Σ

Αθήνα 17 Ιουνίου 1987

Για τον Υπουργό και τον Υφυπουργό 
Εθνικήε Οικονομίαε

Το αδιέξοδο που έχει δημιουργηθεί με την αρνητική στάση του 
Σ.Τ.Ε. στα Π.Δ. για την Κοινωνικοποίηση φαίνεται πωε έχει 
μόνο μία διέξοδο. Να ξεχώσουμε τιε αλλαγέε που επιχειρήθηκαν 
στα 9 Π.Δ. και να επιστρέφουμε στη κατάσταση που υπήρχε τον 
Οκτώβριο του 1986. Δηλαδή:
Τα Π.Δ. ΔΕΗ, ΟΤΕ, ΟΣΕ και ΕΛΤΑ να παραμείνουν ωε είχαν.
Τα Π.Δ. ΕΥΔΑΠ, ΟΛΠ, ΟΛΘ, ΟΥΘ και ΟΑΘ να προωθηθούν στο Πρό
εδρο τηε Δημοκρατίαε με την έγκριση που είχαν από το Σ.Τ.Ε. 
το περασμένο Οκτώβριο. Αυτό το θέμα να διερευνηθεί προσεκτικά 
σπό νομική άποφη μήπωε παρουσιαστεί κανένα ζήτημα.

Η παραπάνω απόφαση να ανακοινωθεί από τον Υφυπουργό κ.Παπα- 
ντωνίου σε κοινή σύσκεφη Γ.Δ. των 9 ΔΕΚΟ και Προεδρείων ΑΣΚΕ 
και στη συνέχεια στουε δημοσιογράφουε·

Η απόφαση αυτή πρέπει να ληφθεί αμέσωε γιατί χάνεται πολύτιμοε 
χρόνοε-

Μέ εκτίμηση

Δ η μ ή τ ρ η ε  Π α π ο ύ λ ι α ε



ΠΡΟΣ: Υφυπουργό Γ .ΠΑΠΑΝΤΩΝΙΟΥ 
ΑΠΟ : I .ΓΚΕΙΒΕΛΗ

ΘΕΜΑ: Κοινωνικοποίηση

Από την σύντομη εξέταση του θέματος καταλήξαμε στα εξής:

α) Το Σ.Τ.Ε. για την τροποποίηση των παλαιών Π.Δ. παρατηρεί 
ότι δεν υπάρχει γνωμοδότηση.

δ) Για τα 5 καινούργια παρατηρεί ότι το κείμενο είναι τρο
ποποιημένο ως προς αυτό που τους είχαμε υποβάλλει και 
είχαν εγκρίνει προ έτους περίπου. Στη συνέχεια παρατηρούν 
ότι έχουν περάσει 3,5 χρόνια περίπου από την γνωμοδότηση 
της σχετικής Επιτροπής.

γ) Είναι (νομικά) βέβαιο ότι δεν μπορεί να γίνουν οι τρο
ποποιήσεις χωρίς γνωμοδότηση.

δ) Οι γνωμοδοτικές επιτροπές θα πρέπει ίσως να ξανασυσταθούν 
με νέα επιλογή των εκπροσώπων των διαφόρων φορέων αλλά 
είναι νομικά οριακό και πολιτικά δύσκολο να αλλάξει ρι
ζικά η σύνθεσή τους.

Οι εναλλακτικές λύσεις παρουσιάζονται ως εξής:

1) Επανασύσταση, με υπουργικές αποφάσεις, των Γνωμοδοτικών 
Επιτροπών για την προώθηση των 4 τροποποιήσεων και των 
5 καινούργιων "τροποποιημένων" Π.Δ.

2) - Αναστολή των τροποποιήσεων
- Προώθηση των 5 νέων Π.Δ. στην μορφή που έχει ήδη εγκριθεί 

από το Σ.τ.Ε. (Στο σημείο αυτό ο Ν . Θέμελης ίνε ι
συνεννόηση μεταξύ των κ,κ.Θ.Καρατζά και Θ.Κουρουσόπουλου 
ώστε να "σιγουρέψουμε" την απρόσκοπτη προώθηση των 5 Π.Δ.)
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- Συμπληρωματικά, και εφόσον το επιθυμεί η Κυβέρνηση, 
θα μπορούσαν να επανασυσταθούν οι Γνωμοδοτικές Επιτρο
πές με σκοπό την τροποποίηση των 9 πλέον Π.Δ.

ΣΗΜ. Για την επανασύσταση των Επιτροπών θα πρέπει να 
ζητηθεί από τους φορείς να στείλουν εκπροσώπους 
και μετά να βγεί η σχετική Υπουργική Απόφαση. Με 
κάποια αναμενόμενη κωλυσιεργεία αυτό θα χρειαζόταν 
τουλάχιστον 1 μήνα. Στη συνέχεια μπορεί να δοθεί 
προθεσμία π.χ. 2 μηνών στην Επιτροπή αλλά δεν μπο
ρεί να είναι δεσμευτική.



ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΑΣ 
ΓΕΝΙΚΗ ΓΡΑΜΜΑΤΕΙΑ ΔΗΜΟΣΙΩΝ 
ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΩΝ & ΟΡΓΑΝΙΣΜΩΝ

16.6.87

ΕΝΗΜΕΡΩΤΙΚΟ ΣΗΜΕΙΩΜΑ
Για τον Υπουργό

ΘΕΜΑ: Προώθηση Π.Δ. για κοινωνικοποίηση

'Οπως είναι γνωστό, είχαν προωθηθεί από 6.5.87 στο Συμ
βούλιο της Επικρατείας πέντε σχέδια Π. Δ/των για την κοινωνι
κοποίηση της ΕΥΔΑΠ, ΟΥΘ, ΟΑΘ, ΟΛΠ και ΟΛΘ, καθώς επίσης και 
τέσσερα σχέδια Π. Δ/των για την τροποποίηση των Π.Δ. 57, 58, 
59/85 και 2.95/86 που αφορούν την κοινωνικοποίηση της ΔΕΗ,
ΟΤΕ, ΟΣΕ και ΕΛΤΑ αντίστοιχα.

Το Συμβούλιο της Επικράτειας απέριψε την έκδοσή τους 
για τους λόγους που θα εΕΠΥΠθούν παρακάτω:

Ιη Ενότητα Π. Δ. (ΕΥΔΑΠ, ΟΥΘ, ΟΑΘ, ΟΛΠ, ΟΛΘ)

Το περασμένο καλοκαίρι είχαμε στέίλει για πρώτη φορά 
στο Συμβούλιο Επικράτειας και είχαν εγκριθεί τα σχέδια των 
Π. Δ/των για την κοινωνικοποίηση των παραπάνω επιχειρήσεων 
που ήταν εναρμονισμένα με τα ισχύοντα Π.Δ. για ΔΕΗ, ΟΤΕ,
ΟΣΕ και ΕΛΤΑ και αφορούσαν τις πρώτες τροποποιήσεις που δεν 
ήταν και πολύ σημαντικές (π.χ. διορισμός Γεν. Δ/ντή κλπ.).

Η σημερινή αρνητική εισήγηση, που έγινε ομόφωνα δεκτή 
απο τά μέλη του Συμβουλίου της Επικράτειας, βασίζεται στο 
σκεπτικό ότι για τις τροποποιήσεις που γίνονται επικαλούμα
στε τη γνώμη της Γνωμοδοτικής Επιτροπής που είχε συσταθεί 
πριν απο 3,5 περίπου χρόνια και η οποία δεν μπορεί να θεω
ρηθεί Επίκαιρη.

2η Ενότητα Π.Δ. (ΔΕΗ, ΟΤΕ, ΟΣΕ, ΕΛΤΑ)

Το Συμβούλιο Επικρατείας και σ ’αυτή την περίπτωση απέ
ριψε ομόφωνα τα·'σχέδια Π.Δ/των γ ια την τροποποίηση των ισχυόντων

·*/..
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57, 58, 59 και 295 βασιζόμενο στην αρχή, ότι για κάθε τρο
ποποίηση θα πρέπει να γνωμοδοτήσει ζανά η Γνωμοδοτική Επι
τροπή .

Παρατήρησε igj_

'Υστερα απ'τα παραπάνω, έχω τη γνώμη ότι θα πρέπει για 
μεν τα σχέδια Π.Δ. της πρώτης ενότητας,να αποσυρθούν αυτά και στη 
θέση τους να σταλούν για ολοκλήρωση της διαδικασίας τα προη
γούμενα σχέδια, για τα οποία βέβαια υπάρχει η σύμφωνη γνώμη 
του Συμβ. Επικράτειας, για δε τα Π.Δ. της δεύτερης Ενότητας 
να αποσυ,ρθούν, ώστε να υπάρχει εναρμόνηση όλων των Π.Δ.

Τέλος, αν παρά τις συγκρούσεις που σίγουρα θα δημιουρ- 
γηθούν, επιλεγεί τελικά και πάλι να προχωρήσουν αργότερα οι 
τροποποιήσεις ,θα πρέπει τουλάχιστον να εφαρμοστεί η ίδια 
διαδικασία που ισχύει μέχρι σήμερα για τη σύσταση Γνωμοδοτι- 
κών Επιτροπών.

Γ. Αερίου


